
ProKK bestyrelsesberetning 2023. 

Vi var en næsten helt ny bestyrelse som, på sidste generalforsamling, 
beslu9ede at tage en tørn hvis foreningen skulle fortsæ9e. Det synes vi 
bestemt stadigvæk den skal. 

Det var kun Karen E9e som blev i bestyrelsen og tog et år mere som 
kasserer og Inger Bruhn som valgte at blive som suppleant. Tak Cl jer – det 
var rart at nogen kendte Cl arbejdsgangen i foreningen. 

Vores nyvalgte formand Suzanne Stokholm trak sig dog eHer kort Cd på 
posten på grund af personlige årsager og Bodil Lisbeth – næsJormand – 
der har taget sin store del af bestyrelsesarbejdet (Tak for det Bodil) – tog 
over som formand i en periode, men da hun stod overfor nogle 
helbredsmæssige udfordringer med nyt knæ og ikke ønskede at fortsæ9e 
som formand, blev jeg Bri9a Enemark enstemmigt valgt Cl formand i 
resten af perioden. 

Galleri Tese 

Måske gik det lidt for hurCgt for vores nye bestyrelse i starten. Der blev 
annonceret med en Pop up udsClling i Galleri Tese – eHer først Cl mølle-
princippet - for de første 20 Clmeldte og nogle havde også indbetalt det 
fastsa9e beløb for at kunne deltage, men ved nærmere eHertanke blev 
bestyrelsen enige om at vi ikke kunne lægge navn og økonomi Cl 
udsCllingen. 

Man kunne dog stadigvæk deltage i udsCllingen, men ikke i ProKK’s regi. 
Det var der en del der gjorde. 



Odder Kuns9orening 

Den Cdligere bestyrelse havde aHalt udsClling i Odder KunsJorening i 
Kunstværket, Vitapark i perioden fra den 29.10 Cl 20.11 og temaet var 
40x40. Det blev en meget flot og alsidig udsClling med 62 medlemmer 

Det blev også en meget velbesøgt udsClling. I alt besøgte ca. 400 gæster 
udsCllingen og der blev solgt 21 værker Cl i alt ca. 16.000,- kr. 

Det blev påpeget, at kunstnernes navne skulle have stået under værkerne 
og ikke de sparsomme trykte oversigter som Odder Kunst stod for. Det 
tager vi naturligvis Cl eHerretning. 

Til gengæld fik Birthe og Sus lavet nogle virkelig flo9e plakater! Tak for 
det. 

Kommende uds;lling ”Jorden Kalder” – en stor manifesta;on i det 
offentlige rum. 

Som i alle selvfølgelig har bemærket gennem vores nyhedsbreve, så 
arbejder vi, sammen med kurator Trine Ry9er Andersen selvfølgelig, hårdt 
på den næste fælles udsClling med Ctlen ”Jorden Kalder”. 

Den glæder vi os Cl – og vi er allerede meget langt i processen.  

Det vil Trine sige lidt mere om senere. 

Vedtægtsændringer: 

Vi håber i alle har haH Cd Cl at gennemlæse vedhæHede forslag, som 
kommer Cl afstemning senere. 



Foreningens vedtægter er meget omfa9ende og bestyrelsen har ønsket at 
gøre arbejdsgangen noget le9ere. 

Der er f.eks. ikke mange bestyrelser der vælger deres medlemmer for 3 år 
ad gangen og det ville måske også gøre det nemmere at overskue en 
toårig periode i en bestyrelse fremfor en treårig. Vi kunne måske på den 
måde undgå at en hel bestyrelse trækker sig samCdig. 

Jeg vil slu9e beretningen med at takke hele bestyrelsen for et rigCg godt 
og hyggeligt samarbejde og samCdig indsClle Cl medlemmerne om at 
være lidt mere synlige i foreningen. Under Eventuelt vil vi derfor opfordre 
Cl at bistå med muligheder Cl udsClling i 2024. 

  


